

關於大豐Visa Infinite卡和大豐私人銀行Visa Infinite卡「免費全球個人意外保障」終止的通知

親愛的客戶:

茲通知由2025年4月1日(生效日)起,大豐Visa Infinite卡(包括私人銀行Visa Infinite信用卡)將不再提供「免費全球個人意外保障」,其他關於上述產品的內容維持不變。

更新後之產品詳情請查閱卡公司 (www.bochk.com/creditcard/macau/)。

如有任何查詢/回應,請在辦公時間(星期一至五,9:00 - 17:30)致電客戶服務熱線(853) 8988 9933。

備註:

- 1. 本通知只適用於中銀信用卡(國際)有限公司(「卡公司」)在澳門地區發行的大豐 Visa Infinite 信用卡 (包括私人銀行 Visa Infinite 信用卡)。閣下可在卡公司網頁(www.bochk.com/creditcard/macau/)(主頁>信用卡>最新消息)下載此通知。
- 2. 若 閣下於2025年4月1日起繼續使用或保留信用卡賬戶,即視作同意接受上述變更並受其約束。若 閣下不接受有關變更,卡公司可能無法繼續為 閣下提供信用卡服務。
- 3. 如本通知的中、英文版本若有歧異,概以中文版本為準。

中銀信用卡(國際)有限公司 謹啓 2025年3月



Notice on the termination of "Free Global Personal Accident Protection" for Tai Fung Visa Infinite Credit Card and Visa Private-Banking Infinite Credit Card

Dear Customer:

Please be informed that with effect from 1st April 2025 (the "Effective Date"), "Free Global Personal Accident Protection" of Tai Fung Visa Infinite Credit Card (Including Tai Fung Private-Banking Visa Infinite Credit Card) will no longer be provided, other content about the above service remain unchanged.

For the latest promotion details or any enquiries, please call our Customer Service Hotline at (853) 8988 9933 during office hour (Mon – Fri, 9:00 to 17:30).

Note:

- 1. The notice is only applicable to Tai Fung Visa Infinite Credit Card (Including Private-Banking Visa Infinite Credit Card) issued by BOC Credit Card (International) Ltd. in Macau Region.
- 2. Please note that you will be deemed to have agreed to the above amendments and will be bound by them if you continue to use or retain your credit card(s) and/or maintain the card account(s) with us from 1st April 2025. Please note if you do not accept the amendments, we may not be able to continue to provide credit card services to you.
- 3. Should there be any discrepancy between the English and Chinese versions of this notice, the Chinese version shall prevail.

BOC Credit Card (International) Ltd.

March 2025